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Az ülés alkalmával a képviselő-testület az alábbi határozatokat fogadta el: 

 

 

 

60/2020. (X. 1.) önkormányzati határozat jelentés a lejárt határidejű önkormányzati 

határozatok végrehajtásáról, a két ülés között 

tett polgármesteri intézkedésekről 

61/2020. (X. 1.) önkormányzati határozat vagyonértékelési szerződés 

62/2020. (X. 1.) önkormányzati határozat általános iskolai felvételi körzet 

véleményezése (szekszárdi tankerület) 

63/2020. (X. 1.) önkormányzati határozat önkormányzati tulajdonú Ifjúsági Szálló 

(Sárszentlőrinc, Ady u. 29.) bérleti díjainak 

megállapítása tárgyában hozott 49/2020. 

(VII. 22.) önkormányzati határozatban 

megállapított díjaktól való eseti eltérés 

engedélyezése 

64/2020. (X. 1.) önkormányzati határozat Sárszentlőrinc 120/4 hrsz, 133 hrsz 

közterületen lévő 3 db fa kivágásáról 

 

 

 

 

 

 
Az ülés alkalmával a képviselő-testület az alábbi rendeletet alkotta: 

 

 

Sárszentlőrinc Község 

Önkormányzata 

Képviselő-testületének 

12/2020. (X. 2.) 

önkormányzati rendelete 

 

Az önkormányzat 2020. 

évi költségvetéséről szóló 

2/2020. (III. 6.) 

önkormányzati rendelet 

módosításáról 

Hatályba lép: 2020. október 3. 
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    J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 
Sárszentlőrinc Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. október 1-n  

 14.00 órai kezdettel megtartott nyilvános üléséről. 

 

 
Az ülés helye: Sárszentlőrinc Község Önkormányzata, tanácsterem Sárszentlőrinc, 

Petőfi u. 22.  

 

 

Jelen vannak:  Sátor Géza Zoltán polgármester, 

    Pál János György, 

    Vámosi József 

  Vámosiné Móger Bernadett képviselők, 

 

      

   Tanácskozási joggal jelen van:  Rubecz Zoltánné aljegyző 

 

    

                            

Sátor Géza Zoltán polgármester: köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-

testület határozatképes, a megválasztott 7 főből az ülésen 4 fő megjelent. Szücs Jánosné 

alpolgármester, Bábel Ferenc és Győri Jánosné Madár Szilvia képviselők távolmaradásukat 

igazolták. Az egyebek napirendi ponthoz szeretném javasolni a 120/4 és a 133 hrsz-ú 

közterületen lévő 3 db fa kivágásáról szóló napirend megtárgyalását, valamint a 

kormányablak busz településünkön való ügyfélfogadásának idejét. A közmeghallgatás 

időpontjának kijelölése lenne az egyebeken belül a 3. napirendi pont. Kérem a Képviselő-

testületet, hogy az írásban kiküldött, a meghívóban szereplő napirendi pontokat fogadja el. 

 

 

A képviselő-testület a polgármester által ismertetett napirendi pontokról a javaslatot 4 db 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül fogadja el az alábbiak szerint: 

 

 

N A P I R E N D :  

 

1./ Jelentés a lejárt határidejű önkormányzati határozatok végrehajtásáról, a két ülés 

között tett polgármesteri intézkedésekről.  

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

 

2./ Sárszentlőrinc Község Önkormányzata 2020. évi költségvetéséről szóló 2/2020.(III. 6.) 

önkormányzati rendelet módosításáról.  

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

 

3./ Vagyonértékelési szerződés. 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 
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4./ Általános iskolai felvételi körzet véleményezése (Szekszárdi Tankerület). 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

 

5./ Önkormányzati tulajdonú Ifjúsági Szálló (Sárszentlőrinc, Ady u. 29.) bérleti díjainak 

megállapítása tárgyában hozott 49/2020. (VII. 22.) önkormányzati határozatban 

megállapított díjaktól való eseti eltérés engedélyezése. 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

 

6./ Egyebek. 

6.1./ Sárszentlőrinc 120/4 hrsz, 133 hrsz közterületen lévő 3 db fa kivágásáról. 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

 

6.2./ Tájékoztató kormánybusz igénylésének lehetőségéről. 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

 

6.3./ Közmeghallgatás időpontjának kijelölése. 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

 

 

N A P I R E N D  T Á R G Y A L Á S A :  

 

1./ Jelentés a lejárt határidejű önkormányzati határozatok végrehajtásáról, a két ülés 

között tett polgármesteri intézkedésekről. 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

Írásbeli előterjesztés. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Az írásbeli előterjesztésemet kiegészítve elmondom, hogy 

a mai napon érkezett meg a pénz a 151 m3 szociális tűzifára. Ennyit tudunk majd kiosztani, 

remélhetőleg még az idei évben. 

Kérem a tisztelt Képviselő-testületet, hogy az előterjesztésemet elfogadni szíveskedjenek!  

 
A képviselő-testület 4 db igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Sárszentlőrinc Község Önkormányzata Képviselő-testületének  

60/2020. (X. 1.) önkormányzati határozata  

jelentés a lejárt határidejű önkormányzati határozatok végrehajtásáról, a két ülés között 

tett polgármesteri intézkedésekről  

 

Sárszentlőrinc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű 

önkormányzati határozatok végrehajtásáról és a polgármesternek a két ülés között végzett 

tevékenységéről szóló beszámolót az előterjesztésben foglaltak szerint elfogadja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Sátor Géza Zoltán polgármester 
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2./ Sárszentlőrinc Község Önkormányzata 2020. évi költségvetéséről szóló 2/2020. (III. 

6.) önkormányzati rendelet módosítása.  

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

Írásbeli előterjesztés. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Az előterjesztés kiküldésre került, de lényegében 

technikai módosítások szerepelnek benne. Szóbeli kiegészítésem nincs, várom a kérdéseket. 

 

A képviselő-testület 4 db igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

rendeletet alkotja: 

 

 

SÁRSZENTLŐRINC KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

12/2020. (X. 2.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

 

SÁRSZENTLŐRINC KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 2020. ÉVI 

KÖLTSÉGVETÉSÉRŐL SZÓLÓ 2/2020. (III. 6.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELET 

MÓDOSÍTÁSÁRÓL 

 

 
Hatályba lép: 2020. október 3. 

A rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva. 

 

3./ Vagyonértékelési szerződés.  

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

Írásbeli előterjesztés. 

  

Sátor Géza Zoltán polgármester: A tervezet kiküldésre került. Decemberben már szerepelt 

testületi ülésen ez az anyag, akkor megbíztuk a Mezőföldvíz Kft-t, hogy kérjen árajánlatokat. 

Ez megtörtént. Három helyről érkezett ajánlat, a legkedvezőbb a Karitusz Ingatlanforgalmazó 

és Vagyongazdálkodó Kft ajánlata volt, őket javasolom elfogadni. Bruttó 646.8000,- Ft a 

vagyonértékelés elvégzése, valamint a projektvezetői költség 25.872,- Ft. A 2021. évi 

költségvetésünk terhére kell beterveznünk. 

 

 

A képviselő-testület 4 db igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Sárszentlőrinc Község Önkormányzata Képviselő-testületének  

61/2020. (X. 1.) önkormányzati határozata  

vagyonértékelési szerződés 

 

Sárszentlőrinc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete háromoldalú megállapodást 

köt – a víziközmű szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. törvény vonatkozó rendelkezései 

alapján – a Karitus Ingatlanforgalmazó és Vagyongazdálkodó Kft (székhely: 7624 Pécs, 

Apáca u. 19/a 1/8.)-vel a vagyonértékelés elvégzésére (bruttó: 646.800,- Ft), valamint a 
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Mezőföldvíz Regionális Víziközmű Kft (székhely: 7030 Paks, Kölesdi út 46.)-vel, mint 

projektvezetővel (bruttó 25.872.- Ft).  

 

Sárszentlőrinc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a vagyonértékelés kapcsán 

felmerülő költségeket (646.800,- Ft + 25.872.- Ft, mindösszesen bruttó 672.673.- Ft) a 2021. 

évi költségvetésébe betervezi. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megállapodás aláírására. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Sátor Géza Zoltán polgármester 

 

 

 

4./ Általános iskolai felvételi körzet véleményezése (Szekszárdi Tankerület). 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

Írásbeli előterjesztés. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: A szekszárdi tankerület megküldte a 2021/2022. tanévre 

vonatkozó felvételi körzeteket véleményezésre. A tamási tankerülettől még nem kaptuk meg. A 

Sárszentlőrinci tanulók felvétele kötelező a nagydorogi, illetve a pálfai általános iskolába. Szabad 

iskolaválasztás van, bárhova beíratható a gyermek, ha van hely, lehetőség, akkor felveszik. Kérdés, 

vélemény?  
 

A képviselő-testület 4 db igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 
 

Sárszentlőrinc Község Önkormányzata Képviselő-testületének  

62/2020. (X. 1.) önkormányzati határozata  

általános iskolai felvételi körzet véleményezése 

 

Sárszentlőrinc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szekszárdi Tankerületi Központ által 

Sárszentlőrinc vonatkozásában megküldött, a 2021/2022. nevelési évre vonatkozó általános iskolai 

felvételi körzettel egyetért. 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Sátor Géza Zoltán polgármester 
 
 

5./ Az önkormányzati tulajdonú Ifjúsági Szálló (Sárszentlőrinc, Ady u. 29.) bérleti díjának 

megállapítása tárgyában hozott 49/2020. (VII. 22.) önkormányzati határozatban megállapított 

díjaktól való eseti eltérés engedélyezése. 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

Írásbeli előterjesztés. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Azért terjesztem elő a képviselő-testületnek ezt a napirendi pontot, 

mert nem olyan régen, július 22-én állapítottuk meg az Ifjúsági Szállóra vonatkozó bérleti díjat. Olyan 

díjakról volt szó, hogy egy-két napra, maximum egy hétre veszik igénybe a szállást. Most felmerült az, 

hogy több időre bérelnék 3 fő részére egy útépítő cég, hogy ne kelljen utazniuk a dolgozóknak. Ez 

körülbelül május végéig tartana. Van-e kérdés, vélemény a napirenddel kapcsolatban? Ha nincs, 

kérem szavazzunk! 
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A képviselő-testület 4 db igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Sárszentlőrinc Község Önkormányzata Képviselő-testületének  

63/2020. (X. 1.) önkormányzati határozata  

az önkormányzati tulajdonú Ifjúsági Szálló (Sárszentlőrinc, Ady u. 29.) bérleti díjainak 

megállapítása tárgyában hozott 49/2020. (VII. 22.) önkormányzati határozatban 

megállapított díjaktól való eseti eltérés engedélyezése 

 
Sárszentlőrinc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármestert, hogy az Ifjúsági szállón hosszú távú (30 napnál hosszabb) szállásfoglalás 
esetén egyedi szerződésben foglalt árat állapítson meg, a létszám és a szállás foglalási 
időtartam függvényében az önkormányzat érdekeit szem előtt tartva. 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Sátor Géza Zoltán polgármester 

 
 

6./ Egyebek. 

6.1./ Sárszentlőrinc 120/4 hrsz, 133 hrsz közterületen lévő 3 db fa kivágásáról. 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

Írásbeli előterjesztés.    

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: A hivatal előtt levő japán akác fákról lenne szó. A tavasszal egy 

darab fát eltávolítottunk, mert veszélyes volt, le tőrt egy nagy ág a vihar után, korhadt volt. A másik 

fák közvetlen veszélyt nem okoznak, meg lettek csonkolva, nem viselték kellőképpen a csonkolást. A 

csonkolást is azért végeztették el, mert ágak törtek le róla. A buszmegállónál is ott van egy öreg fa. 

Ezeket a fákat célszerű lenne kivágni, de ne maradjon kopaszság, telepíteni kellene helyettük. Tudjuk, 

hogy a fák lassan nőnek. Javaslom hársfa ültetését, mert az elég intenzív növekedésű. Konténeres fát 

kellene vásárolni, 29.000,- Ft/db az ára. Kivágnánk a fákat és telepítenénk helyette újakat. Fát kivágni 

a kormányrendelet értelmében jegyzői engedéllyel lehet. Jelen esetben a saját fánkat vágjuk ki. Az 

utcán levő közterületi fák kivágását a jegyző engedélyezi, de mivel az önkormányzat vágná ki, ezért 

eljáró hatóságot kell majd kijelölni a mi jegyzőnk helyett. 100.000,- Ft-ot kellene biztosítanunk a 

költségvetésünkből a fák megvásárlására.  

Úgy gondolom, hogy mire a ciklusunknak vége lesz, akkorra már terebélyes fákká nőnek. 

Természetesen a fa fajtájának megvásárlásakor figyelembe vesszük, hogy mely fákat lehet telepíteni. 

  

A képviselő-testület 4 db igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Sárszentlőrinc Község Önkormányzata Képviselő-testületének  

64/2020. (X. 1.) önkormányzati határozata  

Sárszentlőrinc 120/4 hrsz; 133 hrsz közterületen lévő 3 db fa kivágásáról 

 
1. Sárszentlőrinc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

közterületi fakivágásról szóló előterjesztést megismerte. Az önkormányzat 
tulajdonában lévő 120/4, 133 helyrajzi számú Petőfi utca 22. 
(Polgármesteri hivatal) előtti közterületen 3 db fa kivágását határozza el. 

2. Felkéri a polgármestert, hogy a fakivágás engedélyezését kérje meg a 
hatóságtól. 
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3. A fakivágási engedély birtokában felhatalmazza az polgármestert, hogy a 
fakivágást szervezze meg.  

4. Felkéri a polgármestert, hogy a kivágott fák helyére 3 db Tilia cordata 
'Savaria' - Kislevelű hárs (tősarj nélküli fajta!) A fák pótlására és 
ültetésére a Képviselő-testület 2020. évi költségvetéséből 100.000,- Ft-ot 
biztosít. 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Sátor Géza Zoltán polgármester 

 

 6.2./ Tájékoztató kormánybusz igénylésének lehetőségéről. 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

Szóbeli előterjesztés. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: A Tolna Megyei Kormányhivatal Paksi Járási Hivatal 

vezetője a tegnapi nap folyamán tájékoztatott, hogy lehetőség van arra, hogy a kormányablak 

busz kijöjjön a településünkre. A buszon mindennemű kormányablakos ügy elintézhető lesz, 

személyigazolvány, jogosítvány, stb. Nem kell bemenni Paksra, vagy átmenni Simontornyára. 

Az ügysegédi ügyfélfogadást ez nem érinti, az változatlan marad. Javaslatunkat kérik, hogy 

milyen gyakran, mely napon jöjjön ki a busz. Áramvételezési lehetőség szükséges hozzá, 

ezért célszerű lenne ha a hivatal előtti parkolóban adnánk a helyet. Az igényeket összegzik 

majd, s tájékoztatnak bennünket. Két hetente lenne jó, ha kijönne a busz, azt javasolom. 

 

Rubecz Zoltánné aljegyző: Beszéltünk tegnap a kormányhivatallal, 109 településre kellene 

odaérniük havonta. Ha még a városokat ebből a számból levesszük, akkor is 100 települést 

lenne, ahova oda kellene érnie. A reális, az a havi egy alkalom lenne. Nem egész napos, 

hanem csak pár órás. Kajdacson minden hónap első szerdájára kérnék, szerdánként van az 

ügysegéd is. Ha három települést raknak össze egy napra, az kivitelezhető lesz. Annál több 

helyre nem érnek oda. Érdemes a településeknek összefogni, hasonló időpontot kérni.  

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Az ügyfélkapuval rendelkezők értesítést kapnak a lejáró 

okmányaikról, ők is figyelembe tudják venni a busz érkezését, fel tudnak rá készülni. 

 

Pál János György képviselő: A havi egy alkalom elég. 

 

Rubecz Zoltánné aljegyző: Kajdacson is elmondtam ezt, hogy ne arra a napra kérjük, amikor az 

ügysegéd van, mert az felesleges. Ide kedden jön az ügysegéd, akkor a szerdai nap jó lenne, az egy 

plusz alkalom az ügyintézés lehetőségére. A hónap első szerdáját könnyű megjegyezni is. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Holnap tájékoztatom a járási hivatal vezetőjét. 

 

6.3./ Közmeghallgatás időpontjának kijelölése. 

Előadó: Sátor Géza Zoltán polgármester 

Szóbeli előterjesztés. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Vámosiné Móger Bernadett javasolta a közmeghallgatás mielőbbi 

megtartását.  

 

Vámosiné Móger Bernadett képviselő: Az elmúlt évben is a közmeghallgatást ugyanazon napon 

tartotta a roma nemzetiségi önkormányzat és a nagy önkormányzat. Ezért gondoltam, hogy erre most 
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is lesz lehetőség. Mint a roma nemzetiségi önkormányzat elnöke, szeretném minél hamarabb 

megtartani. Babát várok, bármikor megszülethet most már, ezért szeretném a tájékoztatót megtartani. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: A 1,5 méteres távolság betartása kötelező. A művelődési házban 

ez megoldható lesz, a fűtés is megoldott. 

 

Vámosi József képviselő: Uzdon is lesz? 

 

Rubecz Zoltánné aljegyző: Egy település Uzd, Sárszentlőrinc és Alsópél. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: A mikrobuszt rendelkezésre bocsájtjuk. Aki szeretne jönni Uzdról 

és Alsópélből, azt behozzuk. 

 

Pál János György képviselő: Uzdról a Kató néni szokott egyedül bejönni a közmeghallgatásra, de ő 

bejön autóval. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Október 13-a kedd, pont egy éve volt a választás. 

 

Pál János György képviselő: Szerintem jó lesz akkor. 

 

Vámosiné Móger Bernadett képviselő: 16 órától lenne a roma közmeghallgatás, 17 órától pedig 

legyen a falué. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Rendben, tájékoztatjuk a lakosságot. 

 

Vámosi József képviselő: A karbantartóval mi van, tartozik ránk? 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Nem, de elmondom. Nagy reményeket fűztem hozzá, de állást 

talált, illetve vállalkozó lett főállásban. Mindenképpen szükség van karbantartóra, nem is igazán 

karbantartóra, hanem a tevékenység összefogására, irányítására. Találtunk egy nyugdíjasat, ő 

Kölesden az önkormányzatnál ezt a munkát végezte, az előző ciklusban dolgozó polgármesterrel. 

Teljesen más habitusú, mint az előző volt, ő egy csendes, nyugodt, visszahúzódó ember. Állandóan 

kérdez, hogy mit kell csinálni, hova menjen. Minden reggel itt vagyok az eligazításoknál, úgy látom, 

hogy az emberek is elfogadták. Az előzővel másabb volt a kapcsolat, talán barátibb. Itt van egy kis 

távolságtartás, már a kora miatt is, de ez is jól működik. 

 

Vámosiné Móger Bernadett képviselő: A Lajosnak volt mindenhova kulcsa, a mi irodánkhoz is. 

Gondolom az új karbantartó megkapta a kulcsokat. Már a Lajostól is el szerettem volna kérni. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Felírom magamnak, elrendezem. Megkeressük és visszaadjuk. 

 

Pál János György képviselő: Amit a Gabica kivitt táblát, azt vissza kéne tenni. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Igen. Egy csövet kéne rá keresni és visszaállítani. 

 

Vámosiné Móger Bernadett képviselő: A Kossuth utcában épület egy híd, illetve bejáró, 

nem tudom, hogy ez szabályos-e? 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Az egész Kossuth utcai árok dolog szabálytalan. 

Betemették több helyen az árkokat. Azokkal szúrtak ki, akik nem temették be, mert ott megáll 
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a víz. Várjuk a TOP-os pályázatok kiírását, belterületi árkokra, akkor a Kossuth utcát 

beletesszük. A járda és az út között új árok kiépítését tervezzük. 

 

Vámosiné Móger Bernadett képviselő: Ez csak egy észrevétel volt. A törmelékkel mi lesz a 

Kossuth utca végén. Láttam, hogy a villanyoszlopnál áll ki egy cső, az mi célt szolgál? 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: Valószínűleg a kamerarendszerhez kellett kiásni. 13 

mérőpont, illetve kamera lesz. 

Tegnapi napon írtam alá a közjegyző előtt a Petőfi ház felújítására vonatkozó támogatást. Ha 

lesz még pályázati kiírás, akkor a Lázár házra is be kellene adni a pályázatot, azt is fel kellene 

újítani. Akkor a két emlékhely megszépülne. 

 

Vámosiné Móger Bernadett képviselő: Tájékoztatásul elmondom, hogy az egyik 

képviselőtársunk lemondott a roma önkormányzatnál, helyette Csonka József lett. 

 

Sátor Géza Zoltán polgármester: A cél az, hogy működjön a roma önkormányzat, tudjatok 

együtt dolgozni. 

 

 

Több kérdés, hozzászólás nem lévén, az ülést Sátor Géza Zoltán polgármester 1530 órakor 

bezárta. 

 

      Kmft. 

 

 

 

Sátor Géza Zoltán     dr. Orova Dániel  

  polgármester              jegyző 

 


